
To: 5.1.2e

Cc: 5.1.2e .1.2e

From: 5.1.2e

Sent: Thur 9/24/2020 6:50:46 AM

Subject: RE: kamervraag BZK over compensatie vrijwilligersorganisaties

Received: Thur 9/24/2020 6:50:46 AM

onsia|Wat mij betreft akkoord, ik herken de tekst uit het A4 vanIBEX - mij 3+):
Wel lekker sturen op hoofdlijnen dit hé in de TK

0

5.1.2e

Ministerie van VWS

Directie Jeugd

minvws.nl

*
Als ik in de CC sta komtje bericht niet in mijn inbox. Wilje dat ik in actie kom, zet me dan in AAN

*

van: EEE@ minvws.nl>
Verzonden: donderdag 24 september 2020 08:30

) CEI rns;ICE
@minvws.nl>

5.120.120 ) SEE inv o>;IEEE)SEERe mins. i>
Onderwerp: FW: kamervraag BZK over compensatie vrijwilligersorganisaties

Hoi IEE =~IESE

BZK heeft kamervragen ontvangen t.a.v. hun augustus-compensatieafspraak met gemeenten.
Hieronder valt de € 7,3 min. voor vrijwilligersorganisaties Jeugd.
Vraag die gesteld is hoe we tot dit bedrag zijn gekomen.

Zie hieronder mijn concept-antwoord. In de onderste mail.

Zijn jullie hiermee akkoord.

Graag zsm reactie. BZK zit hier op te wachten.

Groet,

Verzonden: woensdag 23 september 2020 16:27

Aan: SEES ) SEE © minvws.o>; EKER HEXEN © invws.ni>
Onderwerp: RE: kamervraag

Hoe ver zijn jullie hiermee?

Graag even een update, dan kan ik FEZ hier informeren.

Groet,

Van:

Verzonden: maandag 21 september 2020 14:22

Aan: 512012 )SEEEEI@ minvws.nl>; EEE© minvws.ni>
Onderwerp: kamervraag

188594



188594

Er is een heel pakket Kamervragen binnen gekomen bij onze Incidentele Suppletoire Begroting (ISB) voor de corona

maatregelen.
Daaronder ook voor alle onderwerpen de vraag hoe het bedrag tot stand is gekomen.

Willen jullie svp voor Vrijwilligersorganisaties Jeugd een concept antwoord opstellen.
In aanvulling op ons algemeen deel van het antwoord.

Maar nu dus specifiek hoe we tot 7,3 miljoen gekomen zijn.

Vraag
Kunt u voor de toelichting mutaties, punten 1 t/m 8, inzichtelijk maken hoe tot de hoogte van de compensaties gekomen is?

Antwoord

5) Vrijwilligersorganisaties Jeugd

Bij voorbaat dank.

Groet,


